
In stemming komt het amendement-
Bakker c.s. (stuk nr. 7) tot invoeging
van een nieuw artikel.

De voorzitter: Ik constateer, dat dit
amendement met algemene
stemmen is aangenomen.

De artikelen IV en V en de beweegre-
den worden zonder stemming
aangenomen.

In stemming komt het wetsvoorstel.

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP en het CDA tegen het
wetsvoorstel hebben gestemd en die
van de overige fracties ervoor, zodat
het is aangenomen.

De motie-Nicolaı̈/Bakker (24095, nr.
45) is in die zin gewijzigd, dat zij
thans luidt:

Motie

De Kamer,

gehoord de beraadslaging,

overwegende, dat de kans op
diversiteit van het radioaanbod in de
ether bij de komende frequentie-
verdeling vergroot kan worden door
niet uit te sluiten dat een bieder
meer dan een zender krijgt;

overwegende, dat het Nederlandse
mededingingsrecht in dit kader
voldoende waarborgen biedt om
dominante marktposities tegen te
gaan;

verzoekt de regering ten behoeve
van de komende veiling op grond
van artikel 82f, lid 3, Mediawet jo
artikel 53c, lid 2, Mediabesluit bij
ministeriële regeling mogelijk te
maken dat eenzelfde instelling
maximaal twee zenders mag krijgen,

en gaat over tot de orde van de dag.

Deze gewijzigde motie is voorgesteld
door de leden Nicolaı̈, Wagenaar en
Bakker. Naar mij blijkt, wordt zij
voldoende ondersteund.

Zij krijgt nr. 56 (24095).

In stemming komt de motie-
Wagenaar c.s. (27019, nr. 8).

De voorzitter: Ik constateer, dat
deze motie met algemene stemmen
is aangenomen.

In stemming komt de gewijzigde
motie-Nicolaı̈ c.s. (24095, nr. 56).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de PvdA, D66, de VVD, de RPF, het
GPV en de SGP voor deze gewijzigde
motie hebben gestemd en die van de

overige fracties ertegen, zodat zij is
aangenomen.

Aan de orde is de behandeling van:
- het voorstel van het Presi-

dium tot wijziging van het
Reglement van Orde (27283).

De voorzitter: Ik constateer, dat dit
voorstel zonder beraadslaging met
algemene stemmen is aangenomen.

De heer Santi wijs ik erop dat hem
de eer toekomt dat zijn motie de
eerste is die wordt aangehouden
onder het nieuwe regime. Deze
motie vervalt automatisch over twee
maanden wanneer zij intussen niet in
stemming is gebracht. Dat heeft de
Kamer zojuist besloten door dit
voorstel te aanvaarden.

De vergadering wordt enkele
ogenblikken geschorst.

Aan de orde is de voortzetting van
de behandeling van:

- het wetsvoorstel Wijziging
van de Wet milieubeheer
(structuur verwijdering afvalstof-
fen) (26638).

(Zie vergadering van 28 september
2000.)

De algemene beraadslaging wordt
hervat.
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Minister Pronk: Mevrouw de
voorzitter! Het is nu zo’n tien jaar
geleden dat het afvalstoffenbeleid
zoals wij dat momenteel kennen,
vorm kreeg. Wij hebben toen een
afvaloverlegorgaan ingesteld, er is
een tienjarenprogramma afval
opgesteld, er kwam een meerjaren-
plan voor de verwijdering van
gevaarlijke afvalstoffen en wij
hebben toen strenge regels
opgesteld voor het verbranden en
het storten van afvalstoffen. Dit had
allemaal mede ten doel om de
voorkeursvolgorde bij het verwerken
van afval inhoud te geven. Het lijkt
mij goed om aan het begin van deze
beantwoording vast te stellen dat dit
succes heeft gehad. Wij kunnen
constateren dat thans zo’n 80% van
de afvalstoffen wordt hergebruikt.
Dat betekent dat wij binnen de EU
nagenoeg – misschien wel helemaal
– aan de top zitten als het gaat om
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